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Abstract (en)
For a bathing aid which comprises a seat which can be hydraulically lowered and raised in a bath tub and pivoted out of the bath tub, it is provided,
as a simple, space-saving design, that a column (3) of hydraulic cylinders (5, 6, 7) which can be telescopically moved inside one another and are
solely actuated by the pressure of tap water be firmly mounted on the ground to the sides next to the top of the bath tub (2), and that a side-arm (9)
which can be pivoted about at least 90@ be fastened with low friction on the top (8) of the uppermost hydraulic cylinder (7). The seat (10) with its
back rest is hinged on the free end of the side-arm. <IMAGE>

Abstract (de)
Für eine Badehilfe mit einem Sitz, der in eine Badewanne hydraulisch absenkbar und auffahrbar und aus der Badewanne herausschwenkbar ist,
ist zur einfachen, platzsparenden Gestaltung erfindungsgemäß vorgesehen, daß eine Säule (3) teleskopartig ineinander verfahrbarer und allein mit
dem Leitungswasserdruck betätigbarer Hydraulikzylinder (5, 6, 7) seitlich neben dem Kopf der Badewanne (2) am Boden fest montiert ist und daß
am Kopf (8) des obersten Hydraulikzylinders (7) eine um mindestens 90° schwenkbare Traverse (9) reibungsarm befestigt ist, an deren freiem Ende
der Sitz (10) mit seiner Rückenlehne angelenkt ist. <IMAGE>
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